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Justerarnas signatur                                                                                  Utdragsbestyrkande 
 

 

 
 
 
Säkerheten för Farstas boende och de ideellt engagerade genom IOP 
 
I beaktande av helgens masskjutning i Farsta Centrum och den grova kriminalitetens 
påverkan på säkerheten för stadsdelens boende och andra verksamma, vill vi framföra 
följande: 
 
Ur Sverigedemokraternas perspektiv är det inte försvarbart att utan föregående noggranna 
risk och konsekvens bedömningar, avtalsmässigt utsätta ideellt arbetande människor för 
de risker som följer av en i stadsdelen nu förekommande våldsnivå som officiellt benämns 
som inhemsk terrorism.  I beaktande av detta bör IOP-avtalet med de fem 
idrottsföreningarna om nattvandring, i nuvarande form avvecklas, pausas eller helst riktas 
om till att omfatta  föreningarnas kärnverksamheter. Detta tills det ett ur historiskt 
perspektiv, tryggt och civiliserat samhällsläge återställts. 
 
Vi vill ställa följande frågor till förvaltningen. 
 

1. Är förvaltningen beredd att ta initiativ till att IOP-avtalet med de fem 
idrottsföreningarna gällande nattvandring avvecklas, pausas eller riktas om till att 
istället omfatta föreningarnas kärnverksamheter? 

 
2. Är någon kartläggning gjord beskrivande brottstyper och frekvens inom 

stadsdelens olika verksamhetsområden, vid skolorna, idrottsanläggningarna, 
äldreboenden, bibliotek, vårdcentraler, allmänna kommunikationscentra eller på 
stadsdelens olika torg med omgivningar? 

 
3. Är förvaltningen beredd att verka för att driva en stadsdelsorienterad uthållig och 

omfattande samt definitiv kampanj i stil med ”Ett narkotikafritt Farsta med 
omnejd” eller liknande? 

 
4. Är förvaltningen beredd att verka för att fler ordningsvakter vistas i stadsdelen 

under flera timmar på dygnet? 
 

5. Är förvaltningen beredd att omlokalisera resurser för att satsa på permanenta 
ordningsvakter inom stadsdelen, detta istället för att enbart förlita sig på korta 10-
15 minuter långa besök av mobila team? 

 
 
Leif Söderström (SD) 
 


